
Van: Brigitte Wielage <bhm.wielage@outlook.com> 
Verzonden: vrijdag 10 januari 2020 17:22
Onderwerp: Schriftelijke vragen Plantage de Sniep uitstapplaats tramlus en vervoer kinderen de 
kersenboom

Geacht college,

Als aanvulling op onze schriftelijke vragen van gisteren:

 Uitstapplaats tramlijn 19 eindhalte tram lus Plantage de Sniep wordt vandaag 
gewoon gebruikt. Onze vraag: heeft het GVB de ontheffing gekregen van de 
vervoersregio om de eindhalte niet te gebruiken? Zo ja, wanneer is 
die ontheffing verstrekt, welke datum gaat de ontheffing in en tot wanneer geldt deze 
ontheffing? De huidige situatie: Uitstappende tram passagiers komen in een val 
terecht. Zij lopen vast op hekken of moeten met gevaar voor eigen leven op de auto 
rijweg lopen. Bovendien kunnen de trambestuurders door de uitstaphalte niet te 
gebruiken, hun sanitaire ruimte niet goed bereiken. Niet daar stoppen op de 
uitstaphalte zal dus niet gebeuren.

 Er lijkt met de huidige omleiding geen rekening te zijn gehouden met het lopen van 
groepen kinderen naar de Bernard hal voor de gymles. Graag opnieuw bezien of er 
een veiligere route voor de kinderen van de Kersenboom op korte termijn te 
realiseren is. Waarbij rekening wordt gehouden dat in de oude situatie de kinderen al 
20 minuten moeten lopen naar de sporthal. 

 Wij zouden u willen vragen om busvervoer te regelen voor de kinderen van de 
Kersenboom naar de sporthal.  Dit komt de snelheid van vervoer naar de sporthal 
maar vooral de veiligheid van de kinderen zeer ten goede. Kunt u dit toezeggen? Per 
welke datum? Het is onlangs afgewezen vanwege de (te) geringe afstand van de 
school tot de sporthal. De huidige situatie rechtvaardigt echter volgens de VVD wel 
busvervoer. Bent u dit met ons eens?

Met hartelijke groet

Namens de VVD fractie

Brigitte Wielage
Fractievoorzitter VVD Diemen
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